
Tidspunkt, dato, sted: kl 18:00 d. 28-09-22 hos Sofie

Godkendelse af sidste møde: Godkendt

Debatpunkter:
● 1./2. herrer og holdsport

○ Mange fra holdene er ikke oprettet i holdsport. Det skal de før de kan betale
kontingent. SKAL BETALES OG OPRETTES INDEN D. 1/10 (på lørdag!)

○ Teis har lavet opslag på interne fb-gruppe
○ Johannes følger op på manglende spillere i holdsport (tagger i opslaget). Kan

tage kontakt til Lasse. LAV PÅMINDELSE PÅ FREDAG!
● Skjoldhøj

○ Problemer med diverse - skulle der gerne være styr på nu - vi ringer til Claus
ved problemer

○ Lavet bookingskema i docs - Caro har lavet et
● 5. damer indtjening - mail er videresendt til formands-mailen. Det er der styr på.

Pengene er kommet ind.
● DSFI indtjening vs frivillige: Vi får samme beløb som andre klubber, der stiller med

6 personer. Måske vi arbejder for billigt? Skal vi overveje at finde noget andet frivilligt
i weekenden/stille flere krav til DSFI ift goder til vores medlemmer. Vi skriver det i
årshjulet - DSFI info (Sine og Julie står for det)

Beslutningspunkter:
- Ting  i Annexen

- Hvor skal trøjer fra jubilæet hen ? Johan kigger på det
- Er det vores førstehjælpskasse? Det er ikke vores

Informationspuntker:
● Nye medlemmer i udvalg efter præsentation?

○ Nye i festudvalget - 3 stk
○ Sponsor 2 stk
○ Stævne 0 stk(men manglende heller ikke)
○ Aktivitetsudvalg - 0 stk
○ PR 0 stk - vil gerne have nogle fra 3./4. holdene
○ Noget vi skal indføre fast? JA!

● Sponsor
○ Rekomaftale: Rekom aftale i hus! Nu får alle 10% rabat og 20% til

bestyrelsen og festudvalget. En fra hvert hold er tovholder. Bliver udvidet til
næste år inkl kontrakt - vil potentielt gerne give spillertøj til samtlige i klubben.

■ Tovholder: (Teis er primus motor)
● 1. damer: Caroline Bækmann,
● 2. damer: Sine,
● 3./4. damer: Julie
● 1. herrer: Jagd,
● 2. Herrer: Hardrup
● 3. herrer: Johan
● 4. herrer: Mads Thisted



○ Cryos: Svære at få en aftale med. KOntrakt lavet. Mangler at underskrive
endnu.

■ Kontrakt: 3 forskellige opslag på sociale medier og skriftlige udtalelser
om Cryos, 6000 inkl moms(5000 kr til spillesæt og 1000 til
klubkassen) , logo på 2. herrer osv. Måske lige billigt solgt, men det er
OK.

● Turneringsplanlægning og dommerbordsplaner: Alle kampe fastlagt, mange har
hal-opvarmning. Striks med kun 1 træningstid skal bruges. Caro har lavet booking
skema til trænerne - well done!

○ Kommunikation omkring telefonnummer skal gives til spillerne i klubben. Caro
sørger for at skrive i dommerbords-chatten.

● Materialer i Annexen: Nu tilbage i kasserne
● Status på bestilling af spillertøj: Bestilles i løbet af ugen
● Træneransvarlige

○ Holdt træneropstartsmøde med pizza - gennemgået trænermanualen med
dem, en del afbud dog. Gik godt

○ Alle trænere (på nær 1. holds trænerne) har været på kursus/kurser
○ Sine og Johannes mødes i morgen ift træneruddannelseskurser i fremtiden

Regnskabsorientering:
- Penge til gode i sport24 - Teis informerer Sofie

Emner PR:
Eventuelt:

- Stævne (Johannes)
Dagsordenspuntker til næste gang:

Evaluering af møde og fordeling af punkter.
Næste møde: 2/10 hos Kristian Kyed kl 18:00


